
P R O T O K O L  N r  ) 0 ( I I I  / m

z Sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejouie odbytej n dniu 28 vrze'snia 2ffi roku

w sali konferencyjnej Starostna Fosiatouego w Jqdrzejoyie.

A d .  1 .

PrzeuodniczEea Rady Hiejskiej v Jqdrzejovie - Teresa Szrach, o godzinie
p'"-otrorzyla obrady )OüII Sesji Rady l{ieJskiej v Jqdrzejowie.

Obrady rozpoczqto i konz¡muorano przy obecnoíci Zl radnych na stan 28 radnych,

co stanovi %$ fr og6lu Rady.

Przeuodniczqca Rady stvierdzila quon¡n Rdy praumocre do @e@vania rrchral,

Przeyodniczqca Rady lliejstdej przyritata przybytych na sesjq:

Posla na Sejn RP - l{iroslaya Favlaka, Radnego Sejniku Sanorzqdovego Uojerództra

Siriqtolrzysklego - Al,freda Bialego, Dyrdctoróv giwrazjóü, szkól podstavonych

i przedszkoli, przedstavicieli partii i stronnictu politycznych, soltysóu

i przenodniczqcych rad soleckich i przedstavicieli prasy.

Povitata róvnie2: Radnyctr, B¡rnistrza tlenryta Hichalkieyicza, Tastg¡ry &.¡rmistrza

Yaldenara Uoániaka, klerowrlkóu jednostek organizacyJnych gniny, a tak2e wszysürictr

przybylych rn dzisiejsze obrady.

Sekretgrzem obrad nybrano jedrpgfo6nie radrq El2bietg Ui6niewsl<q

Ad.  2.

lüa sesji u dniu 24 sierpnla 2ffi rolcu nieobecnl byli: radny Bogdan

Bolvií¡ski i rdny Ardrzej Shrtalgc' obydrie nieobecno6ci zostaly usprawiedliwior¡e.

Ad.  J .

h.uuristrz Haldemar Yoániak

wnosi o vprovadzenie do porz$lru obrad punktu 18 A:

Uchrala v spravie yybru czlor¡ka Kmisji hrd2etu, Cospodarki i ülenia.

Jako lrandydata 4Lasza radnego Ardrzeja Slu2al.ca.

B¡rmistrz tbnryk Hichatkieyicz

vnosi o wproradzenie do porz$Iru obrad prrüctu 10 A:

Uchvala v spravie nadania i.mienia Szkole Podstavwej Zespolu Placóuek OÉuiatowyh

v hzqplaviu,

i o vproradzenie do por@ku obrad punlrtu 14 A:

Llctrvala v spravie tablicy paniqtkorej v KoÉciele @ L€zuanien Bl. Uirrcentego

I¿radtubka v Jqdrzejovie.

h¡rmistrz przeprasza, b E sprauy vyskrczyly tak nagle, ale sq to spravy

bardzo pilne.

Radny Ryszard Facanwski

w¡osi o nieuzupelnianle sktdu ?:rz{Jrv ltiejskiego i sls€6fenie z porz$ku

obrd nnlctu 19.
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h¡rnistrz üichalkievicz

przypwrial, 2e Fan Kapcia zLoLyl rezygnacjq z pracy v Tarz4dzie Fliejskim

na ostatniej sesji i przecrytaf artykul 8 f , tlstatry z dnia I narra 1990 roku

o sanorz$zie teryborialnym.

Radny Ryszard Facanovski

str¡ierdzil, 2e B¡rnistrz ryrqje catq ganq przepisóu. [Jua2a, 2e wfola vprouadzié

zmiany v Statucie zgodnie z volq radnych.

Ra&ty Czeslar Blictnrski:

z urngi na to, 2n na sesji 4 niesiqce teou byla poruszana spram Spec ttrchraty,

a ja bytem jednym z radnych, ktírry tnierdzili, 2e ta uchvata jest niezrozrniala,

unosze o vprovadzenie do porzqdku obrad spraue Spec tbhuaty.

h:rmistrz ldichalkievicz :

Zarz4d nie optr-r.je, by nie rchylaó Spec tbhnaly. Skorp radni nie rnqjq zaufania

do ?arz4du, niech sami sie wyporiedzq na konisjach v tej sprawie.

Radny Ryszard Pacarpvski

prosi o przestrzeganie zase.dy, aby po ka2dym glosowaniu byty @avane vyniki

gtosovania.

I'lastqpnie przystq¡riono do glosovania r¡ad autopoprawkami.

1. H spravie wprovdzenia do porzqdku obrad punktu 18 A:

przyjqto jednogto6nie.

2. H spravie wprovadzenia do porzqdku obrad punlrtu 1O A:

, przyjqto jednoglo6nie,

J. U sprawie wprovadzenia do porzqdku obrad punktu 14 A:

przyjqto jedroglo6nie.

{. U spravie skre6lenia z porz$u obrad pur¡ktu 19:

B¡rmistrz Michalkieuicz

rl:&,ít umger 2e nie rczrn tego robió "od koñca". Aby skre6lió z porzqdku

obrad punkt lt, trzeba nqipieru przeglosoraó níarry v Statucie.

Y zuiqZku z pvy?-sryn przystqliono do gfosmania sniosku radnego

Facanovskiego v spravie zmiam v Statucie:

przeciv - 14

rstrzynalo siq 4

Poniera2 liczba oddanych glosóu byla rózrn od ilo.qci obecnych na sall radnych,

glosouanie povtórzono :

przeciv 14

vstrzymlo siq 1
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fhiosek dotyczqcy zmian v Statr¡cie nie zostal przyjqty' v zviq?ku z czSrm nie

gtosovano r¡ad L'nloskien o skre6lenle punktu 19 z porz$ku obrad.

Przguodricz4ca Rady poprosita radnego Blicharskiego o sprecyzovanie

rmlosku dotyczqcego Spec tbhraty.

Rdny Blicharski

wniosku.je o vpr"ovadzenie do porzqdku obrad purütu 19 A':

lJchrala v sprauie rrchylenla Spec tlchraly.

Przystq¡lior¡o do glosovania r¡ad przyjqcien rniosku radnego BlÍcharskiego:

przeciv - O

vstrzymalo siq - O

Uniosek zostal przyjqty.

lüastqpnie przystgliorp do glosowanla nad przyjqciem porz$ku obrad

z autopoprayl€ni. lf¡rniki vygldafy rnstgru.iqco:

" A - 2 1
przeciv - 1

vstrzymalo sig - 4

Porzqdek obrad zostal przyjqty:
'1. Otwarcie obrad, stvierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. Uspraviedlivienie nieobecno6cl rdnych ny sesji v dniu 24 sierpnia 2ffi r.

1. PrizyJecie porzqdku obrad.

4- Przyjqcie protolrolu z pprzedniej sesji.

5. Interpelacje i ynioski radnych.

6. Inforuncja o pracy Tarzqdu lttiejskiego miqdzy sesjani.

7. Inforuacja o realizacji rctrral podigtych na poprzedniej sesji

B. ll5/ronanie br¡d2etu miasta i gminy za I Élrocze 2ffi rola¡.

9. Lf,chrala v spravie zmian v brxl2ecie niasta i gminy na 2@ roh.

10. Llchw:ata v spravie wystqgrienia gniny Jqdrzejóv z l¡kas Banku Sriqtokrzyskiego

S.A, v Kielcrch.
10 A. Uchr¿ala w sprawie nadania imienia Szkole Podstavowej Zespotu placówek

Gviatowych w Pr-lslawiu.
'11. Uchr¡ala w spravie nadania z mocy praya stopnia rrauczyciela mianovanego

nauczycielom zatrudnionyn v szkolach @stavowych, girnz;¡ach i przedszkolach
proradzonych przrz gmlnq.

12. Uchvala v spravie okre6lenia rozsriaru obni2enla tygodnlouego oboviqzt<ovego
nyniaru godzin zai?c dla rntrczycieli petniEcych stanmiska klerownicze y szkole
lub placónrce oÉviatorc nyctrovarczej.

n
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11. uctrala v spravie zasad nlnagradzarria natrczycieli, ustalenia regulaninu

okre6lajqcego wysoka6ó ocaz szc",egótove varunki przyznarrania nauczycielom

dodatftóv: motyvacyjnego, funkcyjnego i za van¡nki pracy ..oraz nielrtórych

innych sktadników v¡magrodzenla, a tak2e nysoko6ci, szczegílonych zasad

prryzrawania i nyplacania dodatku m.ieszkaniouego.

14. tjchvala v spravie przystqpienia gmrny Jqdrzejóv do Stovarzyszenía nZviryek

Fliast i hin Regionu Sviqtokrzyskiegon.

14 A. Uchvata v spravie tablicy parniqtkouej w Ko6ciete @ wezranien Bl. Yirrcentego

Kadlubka v Jqdrzejovie.

15. Llchyala v sprawie ustalenia yyrngrdzenia B¡rrnistrzovi l'{iasta Jqdrzejwa.

16. tlchyala v spravie ustalenia wynagrodzenia Zastqpcy &¡rnistrza l'liasta Jqdrzeiwa.

17. tlchyala u sprarie przyjqcia rezygnacjí z czlonkostva u Komisji Revizyjnej

Rady [iejskiej v Jqdrzejosie Pani Arury Szfqk.

18. Uchwala v spravie uzupetnienj.a skladu osobovego Komisji Revtzyjrrej.

18 A. Llchyala v sprauie yybru czlonka Konisji Bld2etu, Gs@arki i Mienia.

19. t.lchvala w sprawie vyboru czlonka 7.arz4du l,[iejskiego.

19 A. Uchwala w sprawie uchylenia Spec Uchwaty.

20. Odpowiedzi na interpelacje.

21. Sprawy ró2ne.

22. Zamlceiqcie obrad.

4 d . 4 .

Radny Ryszard Pacanoyski

poprosil o odczytanie ryników glosowania nad uchwalq v spravie wyrazenia uoli

przystqpienia hiny Jqdrzejóv do tworzqcej sig fftki z o.o. @ rnzwq Droubojnla

Jqdrzejóv.

t{yniki glosovania zostaty odcz5rtane.

Do protokolu nie zgloszono uwag; zostal przyjqty.

Ad.  5 .

Radr¡a Janir¡a Szreniara
- czy B:rmistrz zapzrral siq z pismem Par¡a Polaka? Jakie kor¡sekvencje nyciqgrql

B-rmistrz v stosunku do wykonavcy mostka przy ulicy Stratac[tej ?
- czy 7arz4d zapzral sig z uchralq Nr VII/65 /95 y spravie utvorzenia doraárej

kmisji do sprav lagodzenia skutkóo bezrobocia ?
- dlaczego zasilek dla bezrobotnych v Yojevódzkirn Urzqdzie Pracy trra 12 Éiesiqcy

a w Jqdrzejovle 6 miesiqcy ?
- lrtóre osoby byly obecne przy odbiorze plyralni; cry zo.stala odebrarla zgodnia

z projektem ?
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- ile kosztoml pobyt jednego dziecka rn pólkoloniach v Szkole Fodstavowej

N r 2 v J q l r z e j o r i e ?

Radny Ryszard Facanouski

infomnr.je, 2c y ptmkcie dotycz4cym tablicy pamiqtkovej w Ko6ciele pod uezraniem

Bl. Uincentego Kaglubka, z upowainienia Fana l4arka Banasika b$zie referenten

v tej spravle.

Radna Lidia Osiñska
- vrrioskr-l.je, bv Policja nie stala ciqgle v jedn¡m miejscu (prry Banku Sófdzief cqtn't

a pojaviala sig takZe v innych miejscach.

- wnioskqj€, by v przyszborocznJm tnxEecie tffzglednió $ydatki zrlíryane z progani

bezpieczeñstna.

Radny Czeslau Blicharski

informr-{e, 2e ra jednej z kmisji byl poruszany tenat progów aalniqi4cych.

Sq ore potrzebne na drogactr osiedtoryctr, ale nie na glóvnych szlakach komunikacyjnyc

Je2eli spovodqjemy spotrolnienie nrchu, bqdziemy nusieli rrdychaé viqcej spalin.

Radrn E\ra Ptasznik

- rrnioskuje, by rn ulicy Ko6cielnej (praf ZUS) postavió znak zakazu parkorania.

- wnioskqje, by vrzd}ul ulicy SV. Barbary zrealizovaé nycinkg drzev, które

zagr aia j4 przechodni ut .

Radny Ryszard Facanowski:

rozumiern r6tny punht vidzenia rra tq salnE sprawe, ale dziwi nmie wypouiedá zawodoweg

kierowcy.
- co 7.arz4d -^mietza ucz¡rnió y k¡restii zainstalovania na ulicy Przypkovskiego ?

- kto jest odpouiedzialny za pcz4dek v mie6cie; jakie kroki zanierza r:czynió

7-arz4 aby sytuacja w nie6cie siq zmienila ?

- jak 7arz4d zamierza wyegzelcrovaó od firoy DOtl vyvóz Émieci w piqtki i soboty ?

Radny Tmasz Barañski

- proponuje, by przyjrzú, siq bli2ej uliczkm vevnqtrz Osiedla Zaclffi i rozpatrzyó

vpronadzenie tan progóu zralniqlqcyctt.

Rdr¡a Barbara Dzvonek
- yr¡osi, by 7-arz4d nr&,il siq do Starostva o partycypowanie v kosztach utrz¡mania

Domu Kultury.

Sottys Frarrciszek Uierzcttovski
- upmirra siq, 2e v porzqdku sesji, który dostali soltysi, nie ma px.urlctu

udzielajqcego glosu soltysm.

- vyraia ob¡rzenie z povodu poAqÉki vynagrodzenia Bumistrza. lJna'2:r, 2e sq inne

potrzeby np. place narrcz¡rcieli i stu2by zdrovia.

- v Ctrya6cicach potrzebrn jest kaplica. Jest duZo h¡dzi ctnrych; maJq daleko

do ko6ciola. uya2la, 2e rcfu:a jq zrobió u brclynlar szkoly, lctóry byl hrlovany

przÉz spoleczeristrrc tej vsi.
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O godzinie 1Oo5 Przevodniczqca Rady iliejskiej - Teresa Szyach ogtoslla 15 minut

pr"€rvy.

b vznoieniu obrad glos zabral &¡ruistrz ltrenryk l,lichalkiewicz:

-ry61Q, 2e sesja ma okreÉlony porzEdek obrad, do którego trzeba siq stosovaé.

(Hzieliny glosu go6cim zapnoszonJ¡m w punkcie ttsprany ró2r¡e". Proszq zrozr-mieó

zasdy. Nie noZe byó dyskusji i gadania gtupot np. na temat rynagrodzenia B¡¡nistrzi

Te zmiany spovodouana sq novymi przepisani. kleko rnm do tego na co poaalajq

przepisy.

Przercdnic?4¿ea Rady Miejskiej r¡dzielila glosu Przer¿odniczqcerru PPS -

Stanislavo¡i Cslczevskiemu :

- Tysol<a Rado, Panie Przerodniczqcy Koo¡itetu Hyborczego Farla Aleksardra Kva6niewski

-ile kosztowala viryta Fani Kva6nievskiej w JqQrzejovie ?

- dlaczego zabrano z 7314 1@ tysigcy ú ?

- kiedy zostarq przyyr&one ulgi na przejazdy 6rodkar¡i komunikacji miejskiej ?

- jak uygfEe spraya pobierania oplat za korty ?

- lrtóryn flrrcm otrri2ane sq podatki ?

B¡rmistrz !,Lichalkievicz :
-tu nie jest scena polityczrn, v zrtiry)u z tW nie Zyczq sobie aby Pan u2ptal

politycznych zvrptóy. lla sesji Rady t{iejskiej vystqpujq jako Brrmistrz i tak proszq

siq do nrrie zvracaó.

Przevodnic4cy NSZZ "SolidarnoÉó" - Krystyn Trczylowski:

- na poprzedniej sesji padto pytanie o zadlu2enie gminy. Fir¡anse publiczne

sq jawne v zwiq,zku z czp odpoviedZ povinna byó udzielor¡a.

- cúcazr4je siq, 2e nietrielkin firuom zatnldniqiqcym piqciu pracownikóu rÍIr€trzane

sq podatld. Y firmach tych pracornicy czqsto sq szykanovani przez przedlu2anie

czasu pracy, zmuszanie do pracy u 6rigta np. Bo2e Narodzenie czy Uielkanoc.

Poniwa2 nie na a,íqzkíu zawodovych, pracornicy nie sq u st:rrie sig bronió.

Y przypadku Rekordu S.A. zatnrdni4jqcego pornd 2@ osób, wyvleka siq wszystko

na vierzch I opoviada cuda np. artykul v nSlouie l¡xlun.

- na jednej z sesji glosowano nad dotacjq dfa ZH¡i. Przeglosovano 1ú tysiqcy d.

O<azqje siq, 2e na remonty s€l przeznaczarre rmrrrc pieniqdze. Jak to nyth:rnczyé ?

- ctrcialem przypomrieó &:ruristrzwi Michalkieviczowi, 2e kilka lat tenu, Pan

róvnie2 na sesji vywlekal ró2rre sprayy polityczne. lbáe na czas pelnienia funkcji

Przevodniczqcego Kqnitetu Yyborczego Far¡a Aleksandra Kwa6niewskiego rnle2aloby

uzí4é urlop bezptatny ?

h-rrrristrz Yaldernar YoZniak:

-Fan Przeyodníczqcy Toczylorski nykorzystuje nieprandzive inforuacje. YlaSnie

Rekordoyi S.A. u¡norzono @atek r nysokoÉci 1@ tys.zl. a innym firmm nie.

Je2eli zrn Fari takie, to proszq je vskazaó. Podatek t¡rnorzony Rekordovi S.4,.

to poloua r¡ale2rro6ci.
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h¡ruistrz Ftenryk l¡lichalkieuicz :

-je2eli chodzi o razw! firn, którym r¡rnorzono podatki, to se objqte taJerrricq

i nie mozr¡a ich nymieniaó. Rekordovi S.A. chodzi o obriZenie w¡miaru @atku

a nie o u¡norzenie; s4 to dwie r6Zrp sprawy.

Ad.  6.

h¡rnistrz Fbnryk l,[ichalkievicz:
-l{czoraj 7arz4d }tieJski debatosal nad uragami komisji. Ctrciatb¡m nr&,ió wagg,

2e kornisje sE po to, ablr6ury od komisji nieli korüretne wnioski i sprec¡rzoyane

stanwisko, zrtlaszcza, ú Kourisji &¡d2etu Gospodarki i Mienia, nrlaszcza v spranach

finansouych.

lI spravie h:roubojni przyjqli&ry uchvafq jako deklaracjq. Dzi6 przyjmr:jemy 6rodki.

lf sprawie furduszy rn zakup akcji wynikto nieporozumienie z powodu z!.ego przeplywu

informacji niqdzy vydziatani Urzqdu !'tiejskiego. Y zwiq¡ku z tW Zarz4d }liejski

@j4f decyzjq, 2e vszystkie rchvaly bqdq przekaz¡mane kierovnikon Urzqdu.

Z firnnsowego punlrbu vidzenÍa nic siq nie stato.

25 vtzeírua podpisano alrt notarialny - 145 r¡dzialovcóry.

Sq to gniny, osoby pryratne i nle tylko; róvnie2 z innych wojevództr. l(aidy rn2e

wykupió udziaty i zarobió lub stració.

Radny Ryszard Facanouski:
-wysluchaf ifury nyjrúnieñ. Many prayo pytaó i nieó rqtplivo6ci. O ryniki glosovania

zapytalen po to by wiedzieó jakie sq. Sktadanie deklaracji a przyst4¡:Íenie to

ró2nica. Je2eli g¡ina nie rn funduszy to nie poviruro sig dezinforr¡oyaó radnych.

&.¡ru¡istrz tbnryk Michalkiewicz :
-Deklaracje podejrruje siq ró?ne, bo to nie ozr¡acza skutków finansov¡rch.

lüp. 2eby Klasztor dostal dofinansovanie wystarczyla deklaracja.

U tej ctrvili staó nas na 80 udzlalóv i tyle vykupiny. Kvestia dalszych r:dzialów

to sprawa na dalszee lata.

Radny Tonasz Barañ.Sci:
-Deklaracja to pierwsza czqÉÉ, uchwaty. Druga czeÉÉ zoboviq¡r-r.je do nykupienia

udzalóu, a na to trzeba nieó 6rodki.

Radrn Urszula Piasecka:
-ProponLr,je, aby przewodnic"Acy komisji na ka2dej sesji zdavali spravozdanie

z pracy kourisji.

Ad.  7 .

Rada lliejska przyjqla inforuacjq o realizacji uchyal podjgtych na poprzedniej

sesji.

Ad. B.

Rada Miejska nie zgtosila urag do nykonania brxl2etu niasta i gmlny za I filcrcze
ffi roku
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Ad. g.

Skarbnik Griiny - Pani Bo2ena Ciepluch

vyja6nita rói¡rice niedzy projekten uchvaly, który radni dostali u materialach,

a t4, którq dostali przd sesjq: U $ 1 , rozdziaf 40 - Rolnictuo - bylo 5115,Ú,

a jest T1W,59. SE to 6rodki z rozl-íczeñ investycji z lat poprzednich.

7a te 6rodki zostarq zakupione akcje Dlroubojni.

Porrieya2 nie zgloszono uwElg, przys@riono do glosmania /na sali obecnych

26 radnych - Rrmistrz Yofoiiak op6cil obrady/.

Rada lliejska povzlqla uchralq Nr ffiIII/n1/m w spravie zmian v b¡d2ecie

miasta i gminy na ffi rok, nastgpr-r.iEcq ifo6ci4 gtosóu:

przeciu 1

wstrzynalo siq 1

/U,cnvata Nr lf1-III/?21/M v za.}:4czcrnu do protokolu/.

Ad.  10.

Rada ltiejska y Jqdrzejovie povziqla uchr¡alq Nr )üIII/2?2/200A v sprarrie

nystq¡rienia gminy Jqdrzejóu z Lr:kas Bar¡ku Sviqtokrzyskiego S.A. v Kielcach

rnstqp:.lqcq iloÉciq gtosów:

przeciw - O

wstrzymalo siq O

/u'chvata Nr )O[II/222/m u zaZqcznniu do protoko]u.

Ad.  10 A.

Rada l{iejska jednog}o3nie porziqta uchvale Nr )O[II/223/ffi w spravie

nadania inienia Szkole Podstayouej Zespotu Placówek OÉwiatonych v Przq,slaviu.

/U,chvala Nr )OüII/223/M v zg,lqczeniu do protokolu/.

A d .  1 1 .

Rada trtiejska jednogtoÉnie porziqla uchwalg Nr )CüII/224/M w sprawie

nadania z wy pr€na stopnia nauczyciela mianoranego nauczycielom zatrudnionym

v szkolach podstawor4rch, gimrazjach i przedszkolach prouadzonych przez gninq.

/tlctrv:ata Nr )OOII/224/M u zalqczeniu do protokotu/.

Ad.  12.

Rada [ieJska jednoglo5nie porrziqta rrchva]q Nr )OüII/225/M w sprawie

okre6lenia rozmiaru ohri2enia tygodniowego oboviqzkouego v¡miaru godzin ?:.iec

dla nauczycieli pelniqcyctr stanoviska kierovnicze v szkole lub u placórrce

o3viatorc nychouauczej.

/Uctrvala nr úrfr/225/m v zalqczeniu do protokotu/-

24
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Ad.  1t .

Rada lliejska jednoglo6nie porziqla uchwalq Nr XXIII/226/M v sprawie

zasad wynagr.adzania narrczycieli, ustalenia regulaminu okre6lqjqcego wysokoSó

oraz szczególowe rrarunki pczyznawarja nauczycielom dodatków: mot¡rv'acyjnego'

funkcyjnego i za yarunki pracy oraz niektórych innych skladnikóv w¡rnagrodzenia,

a talri:e nysoko6ci , szczeg1lorych zasad przyzraylania i wyplacania dodatku

nieszkaniovego.

/Uctrvata Nr )fiIII/226/m v aL+czeniu do protokolu/.

Przewodniczqa Rady l.tiejskiej udzielila glosu Przevodniczqcej ZNP -

Et2biecie Dorobczyñskiej :

-Do uchwaly macie Pañstyo dolqczony Regulanin. Prace nad nim trmly dosyó dlugo.

oba zwiqSki v tej spravie móuily jednyn glosen. Rozony nie byly latve.

Jako strona niq)<ova musieli6my w pennych sprawach ustqrió. DziqkLúq Zarz4do'tí

Miejskiemu za poszarlovanie uprawnieñ zviqTkowych.

Ad.  14

Rada t'tiejska jednoglo6nie /prry obecno6ci 7l radnych - B:ruristrz UoZniak

wróci] na salq obrad/ porzigta uchvalq Nr )0üII/2n/m w sprawie przystq¡rienia

fuiny Jqdrzejów do Stovarzyszenia nZviryek }liast i fuin Regionu Swiqtokrzyskiegorr.

/Ucfrvata Nr )fiIII/zn/m v z:'},qczeniu do protokotu/.

Ad .  14  A .

Radny Ryszard Pacanovski

przedstawil zebranym tre6ó uchwaly. Poinforuoval, 2e wykonavca zobowilzal siq

do ukoriczenia prac przú 11 listopada. Por¡iedzial róvnie2, 2e tablica zostala

uft¡rdoyana z serc i 2yczlivoÉci osób, lrtórym bliska jest historia Polski.

Radny Tonasz Baraírski :

-proponujg, aby podpis na tablicy brzmial: nltieszkañcy ttliasta i Gninyr' ,

lub rtSpoleczeñstwo l'{iasta i Gninyn.

Radny Ryszard Pacanowski:

-marry szlak, który 
":iczyna 

siq od Pomika Bohateróu Zierd Jqdrzejousbei' pr1przez

tabJ"Ícq hh, tablicq z r¡azviskar¡i zanordovanych 2olnierzy ltK, brakqJe talicy

na katovni [IB; szlak Rcírrczy wircenty Kad]ubek.

Szanovny Panie Radny Barañski..

Inicjatyva nyszla od AHS. Prrlzez tyle lat przenilczano zbrodnie. Nie mo2rn tych

zbrodni rozstrzygaó v ugrupouaniach; spoleczeñstwo ma rozstrzygrqó.

Tablica sygnoyana jest przez Rtrch $oteczny AYS. Niektírzy liderzy slovo Katyñ

uYa2ali za slovo ryklqte.

Spoleczeristvo wszqdzie siq @pisr4ie; spoleczeñstvo - zr:elczy kto ?
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Radny Tomasz Barañski:

-bx:z '*zgledu na opcjQ potityczrq sq h.rdzie, kt.6rz¡ zbrodniq nazyrajq zbrodniq.

Powiruni mieó pravo uto2:samiaó siq z tq tablicq.

lüa tym dyskusjq y tej spravie zakoírczono i przystq¡riono do glosorania.

Rada l,tiejska jednoglo6nie porrziqta rrchuatq Nr )OüII/228/M v spravie

tablicy pamiqtkowej v Ko6ciele pod yezyanien Bl, UincentegO lbdtubka v Jqdrzejowie-

/Uchuala Nr )OilIl/z2e/m v zalqczeniu do protokolu/.

O godzinie f25 Przewodnic"4ca Rady iliejskiej oglosila 15 minut przerwy.

lúastg¡l nie rznoviono obradY.

Ad .  15 .

Pani Kierovnik Anna Stayecka uzasadnila potrzebq przyjqcia uchvaly

i przedstawila ró¿nice w nlnagrodzeniu Burmistrza:

dotychczas - 7ú2,n

proponovane - 7862,92

Radny Ryszard Pacanovski:

-v ustauie kominowej jest periien niuans prarny; wynagrodzenie nie mo2e byó

obni2one. Y proponovanej uchvale jest punkt: dodatek specjal"ny - N,5 %-

Dodatek ten nie rcZe byé nyplacany dlu2ej ni2 1 rok. Zostal zastq¡:iony dodatkiem

slu2bovym. Jest to rodzaj zakarn:flovania, 2eby nie obni2aó. trldaje mi siq,

2:e subtelnie i sprytni"e zastq:iono slom, i obni+dqc podq¡zszono-

h¡ruistrz l'{ichalkiewicz :

-nie ny6ny to w¡my6lili i nie clrceny niczego kanuflovaó. Regulacje prawne

ustalono centralnie.

Radna El2bieta Hi6niewska :

-do jakiej '*ysoko6ci rn2rn daé dodatek specjalny ?

Pani Kier'ovnik Anna Stavecka:

-do 40 É. Dodatek specjalny to dauny dodatek slu2bovy. H poprzednim rozporzqdzeniu

tc7 byla taka mo2liwo6ó. Dodatek specjatny rp2na v¡placaó nie dlu2ej niZ prTez

1 rok. Przy dodatku slu2borrym tego obmr.ovania nie bylo-

Rada lliejska porziqla uchvalq Nr frTIÍ/z8/m v sprawie ustalenia

wlrngrodzenia B¡r'mistrzowi I'fiasta JqQrzejowa, nastqpuj4cq ifo6ciq glosów:

przeciu - 5

vstrzymalo siq 1

//tJicl¡vrala Nr )OOII/29/M v zr,lqczeniu do protokotu/.
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Ad.  16.

Rada t'liejska powziqta uchnalg Nr frIfI/zn/m v sprawfe ustalenia

wynagrodzenia Zastqpcy B¡rrnistrza Miasta Jgdrzejora nastqpqjqcq ito6ciq gtosóv:

?a 17

przeciw ,

wstrz¡rralo siq 4

/l.lchr¡ata Nr XXIII/zrc/m u zaLqczeniu do protokolu/.

Ad.  17.

Rada Miejska povzigta uchrralg Nr ruIII/z31/m v spranie przyjqcia

rezagnacji z czlonkostva v Komisji Rewizyjnej Rady ttfiejskiej w Jqdrzejovie

Pani Anny Szlgk, nastgpr.r.iqcq ilo6ciq gtosóv:

przeciv - O

ustrz¡malo sig - 1

/tLchyata Nr )O[IIl231/m v zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  18.

ll celu przeprouadzenia t4jnego glosowania y sprayie uzupetnienia skladu

osobouego Konisji Rewizyjnej, Rada Mi.ejska jednoglo6nie povolala Komisjq

Skrutacyjrg v skladzie:

1. Tornsz BarañsXi - przevodniczqcy

2. lú:rla Szlqk czlonek

J. l{ariar¡rua Sryieca - cz}onek

Na kandydatóv do Kmisji Revizyjnej zgloszono:
'1. Barbarq Trzeszkowskq Dzwonek - zg}asza Czeslau BLict¡;arski

Fani Dzwqtek vyrlin zgdq i dziekqje za zaufanie.

2. Ryszarda Facanowskiego - 4tasza l¡bria Kwapiszevska

Pan Pacanowski dziqkqle za zaufanie, ale nie vyra?a zgúy; informqje, 2e chce

pracovaó w jednej kurisji: Korisji OÉviaty, bo na oÉsiacie siq zrra.

Przevodnicz4ca Rady l,lieskiej oglosi]a 5 ninut przeftry na sporzqdzenie kart

do glosouania. Fo przerwie Przewodniczqcy Komisji $rutacyjnej poinformorral

radnych o sposobie losovania. Po przeproyadzeniu tajr¡ego glosouania Przevodniczqca

Rady Uiejskiej oglosila 5 ninut przerw¡¡ rn policzenie glosóv i spor@zenie

protokolu. po przervie Przenodnícz4cy Konisji $cutacyjnej odczytat protokól

/u zaLqczeniu/.

Rada ltiejska pouziqla uchwalq Nr WITI/232/M w sprauie uzupelnienia

sktadu osobovego Koorisji Rewizyjnej.

lúa czlonka Konisji Revizryjnej vybrano Radnq Barbarg 1lzeszkovskq Dzsonek.

/Llchrrata Nr )0(IIIl212/m v za,lqczr;nlu do protokotu/.
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Ad.  18 A.

B.rrmistrz Halderar l{o2niak, na cz}onka Konisji hrd2etu, C'ospodarki

i l4ienia zglasza kardydaturq Radnego Andrzeja Slu2alca-

Pan Slu2alec wyra2a zgde na kandydonanie.

Radny Andrzej Slu2alec zostal wybrany na cztonka Kmisji Btrd2etu, Gospodarki

i Mienia nastqpqjqcq ilo6ciq glosów:

przeciv 1

wstrzymalo sig - 1

Rada Miejska porziqla uchnalq Nr mIII/211/m w spranie uybru

czlonka Komisji Bud2etu, Gospodarki i l'lienia.

/u,chvala Nr XXIII/233/M Y zalqczeniu do protokotu/.

Ad.  19.

hrrmistrz Fbnryk Michalkiewicz

ll oparciu o art. 8 f, ustawy z dnia S nnrca 1!!Q roku o samorzqdzie

terytorialnym, zglasa kandydaturq Radnego Kazimierza Miclr,alskiego na czlonka

T.arzEdu Miejskiego w Jqdrzejowie.

Pan l'{ichalski wyraLa zgodq na kandydor¡anie.

Radny Ryszard Pacanowski:

-Pan Leszek i/rapcia byt czlonkiem Zarzqdu ttiejskiego do 25 vrze'snia 2@O roku.

Czy byi na ostatnim posiedzeniu Tarz4du ? Czy pobieral z tego tytulu dietq ?

h.rrmistrz Michalkiewicz :

-Nie pobieral diety i nie podpisywal uchwal.

Rada Miejska jednogloÉnie podjqla decyzje, ze gtosowanie przeprouadzi

Komisja Skrutacyjna v sktadzie jak w punkcie 18-

Przenodniczqca Rady Miejskiej oglosila 5 minut przerwy na sporzqdzenie kart

do glosovania. Po przervie Przewodnic"4cy Komisji Srrutacyjnej poinforrnor¡al

radnych o sposobie glosowania. Po przeprorradzeniu tajnego glosovania Przeuodnícz4ea

Rady t'liejskiej oglosila 5 minut przervy na policzenie glosów i sporz4dzeníe

protokolu.

Po przervie Przevodnicz¿lcy Kmisji Skrutacyjnej odczytal protokól /'¿ zat}czetlu/ -

Rada Ftlejska nie porziqla uchwaly v spravie wyboru czlonka Zatz4du

l.tiejskiego.

Ad .  19  A .

Radny Czeslav Blicharski:

-lJwa2am, ?c rc'J.e2y uchylió tzu Spec Llchwatq ponievaZ uchwala ta odbiera radnym

rp2livo6ó decydowania o wielu na2nych sprawach.

25
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&rrrnistrz llaldennr UoZniak :

-Sfc Uchwala to tjchwata Nr XLII /352/%. TarzEd Miejski jest za uchylenian

tej uchwaly, ale trzeba parniqtaó, 2e uchylenie niesie za sobq per¿ne konselalencje.

Pani Kierovnik lferesiñska:

Otrzyunli6cie Fañstr¡o infornacjq z wykornnia Spec LJchwaty za lata 1999-2m.

¡la 5 paádziernika ogloszono przetarg; do 26 pídzíecnika trzeba bqdzie zavrzú

akty notariaLne. Je6li Spec u'chwala zostanie dzisiaj uchylona to nie nie bqdzie

uoza zavrzú aktów notarialnych. lrl zviqJriu z tW nale2atoby odwolaó przetarg,

ale to poniesie za sobq dodatkove koszty.

Radny Czeslaw Blicharski

-Zglaszan wniosek o uchylenie Spec Uchwaly.

Radca Prawny

W tej sprawie nikt siq ze mnq nie konsultowal. Jezeli jest to ini,cjatywa radnych

/przyra¡nniej trzech/, to powinni oni przedstavió projekt uchvyty.

Radna Lidia Osiñska:

-Proszq o @anie konkretnych danych: Czy dzialania 7.arz.qdu l4iejskiego

pourniejszyly czy powigkszyly majqtek gminy?

Radny Czesiaw Bl.icharski :

-uchwala ta byta potrzebna popnzedniemu Zarzqdowi l4iejskierm: na czas, kiedy

nie bylo Rady. Teraz radnj. sq ubezwtasnor¡olnieni, ponier¿a2 nie mogq decydowaó

o sprawach nnjqtkowych gniny.

Burrnistrz l,l ichalkiewicz :

-Kornisje uznaiy,  2e nie na1e2y uchylaó Spec Uchvaly.  My6lq, 2-e sprawg nalezy

odlo2yó do rnstgpnej sesj i .

Kierownik l,feresiñska :

-Poza jednq dzialkq, wszystkie inne sprzedane sq z racji faktu, ze byly

zagrodzone przez uzytkovników. Ponieva2 w posiadaniu ludzi jest du2o dzialek,

postanowili6my je skomr.malizowa- i w pewnym sensie wymusió podpisanie umów

kupna sprzedazy.

\lydzier2-awiono tylko Relaks rra okres powyzej trzech lat.

Dzlalka nr 158 o pouierzchni Bú ^2tu2 byla -agrodzor¡,a przez Mabud. Poniewa2

dwa ogloszone przetargi nie doszty do skutku z powodu braku oferentów,

zostala sprzedarn w drodze bezprzetargovej.

Radna Barbara Dzvonek:

-czujemy i nidzimy wolq radnych, aby sprave Spec lJ,chwa]y poddaó @ glosowanie.

Proponujq przygotowaó na przyszlq sesjg projekt uchwaly uchylajqcej Spec tlchwatq

i poddaó @ giosowanie.

Wniosek nadnej Dzwonek rada przeglosowala jednogto6nie.
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Ad. n

&rrmistrz Flichalkievicz :

1. 7.arz4d zapozral, sig z pismern Parra Polaka i zervat t¡tnoye z rSrkonawcq mostka

przy ulicy Stra2ackiej.

2. Okres wyplacania zasilku dla bezrobotnych za.LeLry od struktury bezrobocia.

Je2eLi wskaZnik przekracza 6redniq wojenództwa, to zasilek wyplacany jest

przez 12 miesigcy; je2eli nie przekraca, wyplacany jest przez 6 uriesiqcy.

Okres vyplacania zasilku nie zaLeZy od nas.

). Ylizyta Pani Kwa6niewskiej gminq nie kosztowalo nic. Ile mnie to kosztonato

Z fundacji Pani KuaÉnievskiej zakupioni sprzqt medyczny, czworo dzieci

pojechalo na Qpr, ufundovano badania nnrmograficzne.

4. JeZeli chodzi o odptatnolsé za korty, to Relaks placi. Bezptatnie mogq

korzystaó czlonkowie TKKF. KtoS nrusi siq kortami opiekowaé. Nie rn2e byó

balaganu.

5. Nikt nie rryrazí zgody na zamontowanie progóv zwalniajqcych na ulicy

Przlpkowskiego. Thkie progi mo2n¡a montowaó na uliczkach osiedlowych, a nie

rn glównych wqzlach komunikacyjnych.

Kierownik Dariusz Rogo2a:

- pobyt jednego dziecka na pólXoloniach r¡ Szkole Podstawor¿ej Nr 2 kosztowal

1JA zlotych.

Radna Janina Szreniava:

-nie zgodzq siq z odpowiedziq Eurmistrza, 2e w Jqdrzejowie jest niskie

bezrobocie. Nie jest niskie beznobocie- Prosze o poproszenie na nastqpnq sesjq

Kierotrnika Biura Pracy - Paniq Severyn. lJ Jqdrzejowie jest bezrobocie ukryte.

hrrmistrz Flichalki.ewicz :

-przepisy sq takie jakie q,. Zeznania u' sprawie bezrobocia robiq Urzqdy Pracy.

Przewodnic"4ca Rady:

-w tej sprawie odpowierny na piÉmie.

Ad.  21.

Radny Czeslav BLicharski:

-Konisja Etyki nie mogla spotkaó siq v tym miesiqcu, za co przepraszan-

Postaramy siq odbyó spotkanie w najbli2szSrm czasie.

Kiedy Pan lr.apcia zlo2yl rezygracjgr poprositem innych kj.eror¡ników pracujqcych

w komisjach, poniewa2 docienaly do mnie sygnaty, 2e komisjorn korpliku¡e pracq

obecno6ó kierowników. Lepiej':bylOby, 2eby te osoby zrozumialy fokt' ze

l<omplikujE pracq komisjon.
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lúastqpnie Pani Przer¡odniczqca udzielila glosu Panu Skrzypczykowi :

ltam ¡¡iele spras do zalatvienia v urzqdzie Miejskim. ¡{ój dom od 5O }at

jet zarz1dzrrny p?zez lJrz4d Miejski. tJ tym dornu byla szkola, w czasie okupacji

sierociniec i getto 2ydowskie. Po wojnie ludzie ten dom zniszczyli. Kiedy6

mieszi<alo tarn 12 rodzin. DziÉ mieszka 3 z czego jedrn 8-osobowa jest wyjqtkowo

uciqzliwa. htystqpiLem z pismem o przystanie komisji; niestety nie zjawita siq.

\t 1% roku dostali nakaz eksmisji, jednak kiedy oddawano w hotelu nieszkania

socjalne, ta rodzina nie dostala. Bylem u Pani Blaszkievicz, u h:rmistrza

i u zastqpey Burmistrza. Proponowano tej rodzinie mieszkanie w Brusie do remontu.

&ri nie wyremontujq. Ivlnie te2 nie ptaq czynszu. Jestem enerytem i nie r¡am

pieniqdzy. Nie chcq nikornu dokuczyó, ale nie mo2na tak lekcewa2qco @chodzió

do ludzi. Rodzina ta niszczy mieszkanie, rryrywajq sanitariaty, sq bardzo

uciq2livi. Bardzo proszq nszystkich, którzy mogq cokolwiek zrobió: zabierzcie

tq rodzin€, bo to urqga wszystkiemu.

iüastqpna sprawa to sprawa zwrotu kosztór¡ remontów.

hi przypadku remontu raz na trzy lata dostawato siq pieniqdze. l{ ubieglym roku

zvrócitem siq do Urzqdu - uslyszalem, 2e nie nn pieniqdzy w tym roku.

Zwrócj.len siq pononnie. T.aczEd Miejski przydzi-elil mi 1W zl. Na decyzji nie

podano informacji o r¡c21iwo6ci odnolania.
'lC kwietnia zanioslem rachunki do pokoju nr 14. Dowiedzialem siq 2e Pani

Blaszriewicz pojeclrala do Kielc. Po powrocie zajmowala siq radnymi. Poszedtem

do Pañ na 2 piqtro. Dowiedziatem siq, 2e nie zajmuiq sie tymi. sprawami.

lüastqpnie poszedlem do Pani Rogulskiej, która mimo 2e powiedziala, 2e siq

na tym nie zna, stvierdzila, 2e rachunki które lrraln v zupelnoÉci wystarcza.

t¡l efekcie do dzi6 nie otrzyralem zwrotu pieniqdzy.

Pan Rybiñski - Radny Powiatowy:

-czy pismo Pani Krystyny }blinowskiej zostato Pañstwu dorqczone?

/potwierdzenie z sc-li/ .

-czy sprawa Pani J. Tanbor z ulicy Piñczowskiej jest Pañstwu zrena ?

/potvierdzenie z se]í/.

Pani Radca - Danuta Kir¡iorska:

-prowadzilam sprawq rodziców Pani Tambor. Nastuchalam siq obelg. Rodzice Pani

Tarnbor nrajq don w Jakubowie. Dostali eksmisjq z lokalu konrunalnego.

Jezeli chce Pan wiedzieó wiqcej - zapraszan do siebie.

Pan Ku6nierz:

1. Sprawa skansenu starego wysypiska w Potoku l4alyn. Czy znaidq siq Érodki

na rekultywacjq tego terenu ?
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2. U Potoku jest 2 przystarki, z ktírych dzieci doje2d2aiq do szkól. Stojq

"pod chmurkq". lüale2y zrobió zadaszenie, 2eby nie mokly /pod sklepen i Dziadór¡ki

tJielkieó.

l. I{a drodze lokal.nej do RSP robiq siq uyrwy. Narazie koszty remontu bytyby

niedu2e, wiqc nalezaloby to zrobió.

4. Czy drzewa owocowe, które rosnq przy ulicy sq pod ochronq ?

Je2eli tak to rulezy je chroni6,, a ie2eli nie to nale2y je r*yciqó.

5. Most - przepust drenowy miqdzy stawani. Nie na podanej noÉno6cÍ tego mostu.

Dreny sq o du2ym przekroju, a tamtendy jehdiq sanochody wa2qce ponad 2O ton.

6. Jakie jest zadtu2enie gniny ?

Radny Pacanowski:

-zlo2g pi.smo o rezygnacji z pracy v Konisji- Etyki.

Radny l(azinierz Hichalski :

-w sprawie drogi nale2y z'wr6ció, siq do zarzqdcy drogi. To nie jest sprara

llydzialu Kornunikacji.

B.rrmistrz Uoáriak:
-wnioski cozptrzyrny lub przeka2emy dalej. Pan Ku6mierz nie zauwa2yt tego

co ju2 zrobii.i.6my.

-w spranie Pana Skrzypczyka: my chcemy, 2eby ta rodzina sama siq przeniosla.

JezeLi miataby byó eksmisja, to jest to sprawa Pana Skrzypczyka.

&¡rmi strz ilickralkier¡icz :
-2y¿eny w czasach, w których rnieszkanie jest towarem. [,¡-¡dzie nadal uva2ajq,

2e im siq ono nale2y. tl sprawach eksmisji czekalry ponad rok. Sq przypadki' kiedy

korornik nie chce wykonaó eksmisji. l,uclzie ludziorn nobiq na zloÍú,.

t{ przysztorocznym bud2ecie musimy zagwarantowaó 6rodki na budor¡nictr¡o komurnlne

v ra¡nach 1BS.

Radna Urszula Piasecka:
-w sprawie Pani Tanbor. Por¡ad 25A rúzin czeka na mieszkania. I(a2de odzyskane

jest natychmiast przyzravarre. Jest du2a i1o6ó mieszkañ w stanie fatalnym.

Bunmistrz Hichalkiesicz :

-inforrncje o zadlu2eniu no2ra uzyskaó od radnego. (taády radny dostal

harmonogram zaciqgani.a i splaty kredytów.

Radny Powiatowy - Rybiñski:

-bqdg czekal na efekty Fañstva dziataít.

Radca Pravny - Danuta Kiwiorska:

-jestem radcq prawnym od 7 lat. Kornornik za nykonanie eksmisji z4da 20 mlLionów.

Jedna sprar.Ia o eksrnisjg trwa ¿u2 7 Lat. Mino 2e prawo przewiduje eksmisjq na
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bruk, to w naszej gminie nie mialo to mi.ejsca.

Temu Panu wspólczt1jQ, b prze2yva gehennq. l,Iniosku do komornika nie kieruje

bo go na to nie staó. !{ lokalu socjalnym rra jednq osobq przys}uguie5mt.

l{bre¡¡ pozorom lokatorzy r¡ Polsce sq chronieni.

Ad. 22.

Ze wzgl$u na wyczerpanie porzqdku obrad Przewodniczqe Rady Miejskiej

Teresa Szwach, o godzÍni e 14 fr zanyl<a obrady )O[II Sesji Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie.

Sekretarz obrad

El2bieta Hi6nier¡ska

Protokolowala

Teresa Borowska

Przewodniczqea

Rady I'liejskiej v Jqdrzejowie

Teresa Szwach


